
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 10 DE JULIOL DE 2008. 
 
A Bellaterra, a les 11:10 hores del dia 10 de juliol de 2008, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del. 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
 
Àlvaro Campos, Gregorio 
Armario García, Antonio 
Arús Caraltó, Carles 
Barbé Garcia, Jordi 
Belmonte Soler, Jordina 
Caballín Fernández, Rosa 
Cuevas Ruiz, Francisco José 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí Roca, Esther 
Navarro Garcia, Maite 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Pérez Pons, Josep Antoni 

Plana Coll, Maria 
Ponsà Fontanals, Montserrat 
Poschenrieder Wiens, Charlotte 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Surrallés Calonge, Jordi 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Virgili Moya, Albert 
Xamena López, Noel 
 
 
Han excusat assistència: 
Blanco Rodríguez, Joan 
Farrés Vicén, Jaume 
 

 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Lectura i aprovació, si s’escau de l’acta de la reunió anterior. 
2. Informació de l’Equip Deganal.  
3. Aprovació, si s’escau, dels plans d’estudi de la Facultat en el marc de la convergència 
 Europea d’Educació Superior. 
4. Afers de tràmit.  
5. Afers acadèmics.  
6. Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
 
2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
 
El Degà exposa que degut a que no s’ha celebrat cap Consell de Govern no hi ha 
informació rellevant en el que fa referència als àmbits català i estatal. 
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Tot seguit informa que el retorn del Departament de Geologia a la seva ubicació 
finalitzarà dins la primera quinzena de setembre, de la mateixa manera, el trasllat de la 
Unitat de Biologia Cel·lular finalitzarà dins aquesta primera quinzena de setembre. En 
ambdós casos començarà el trasllat la darrera setmana de Juliol. 
 
Pel que fa al tema dels expedients oberts als alumnes, que suposadament varen 
participar en els actes de la Facultat de Filosofia i Lletres i Rectorat, s’ha completat la 
fase informativa.  
 
 
3.- Aprovació, si s’escau, dels plans d’estudi de la Facultat en el marc de la 
convergència  Europea d’Educació Superior. 
 
El Degà fa un resum de totes les reunions realitzades: reunió amb Caps d’Unitats (27 de 
Juny) i una reunió informativa oberta a Profesors, PAS i estudiants (4 de Juliol). 
 
Per aquesta raó no es considera necessari, a no ser que alguna persona ho demani, fer 
cap explicació addicional sobre el contingut dels plans d’estudis. El Degà demana si 
algú precisa de comentaris addicionals, i si cal alguna qüestió o aclariment. 
 
A continuació explica el procediment a seguir. La Comissió d’Afer Acadèmics de la 
UAB ha determinat les dates per trametre la documentació a l’OPQ, de tal manera que 
sigui possible enviar els expedients a l’ANECA amb prou temps per la implementació 
al curs 2009-2010. Aquest terminis fixats són el 18 de Juliol i el 3 de Setembre 
 
Si la Permanent aprova les propostes dels plans d’estudis, es poden enviar les Fases A, 
B, i l’esquelet de la C amb la taula de competències a l’OPQ per que les trameti als 
Ponents. A mida que es vagi tenint la documentació tècnica (fitxes i fase D) es pot anar 
enviant a l’OPQ, que l’anirà trameten als ponents. 
 
El Degà, abans de procedir a la votació, voldria que constes en l’Acta l’agraïment a tots 
els membres de les Comissions, i en especial als seus Coordinadors que han fet (i encara 
els hi queda pendent) una feina feixuga i sens dubte molt important. 
 
Finalment dir que, en el procés final amb l’OPQ i els ponents, pot haver-hi algunes 
petites modificacions dels plans d’estudis. Si aquestes es produeixen sobre qüestions 
com modificacions de noms d’assignatures o similars, però no afecten a la distribució 
concreta de crèdits, es proposa que la Junta Permanent accepti la seva inclusió sense 
necessitat de tornar a votar les propostes; en el ben entès que els possibles sectors 
afectats (Comissió Pla d’estudis, Unitats, etc..) hauran d’estar d’acord amb aquestes 
hipotètiques modificacions. 
 
Seguidament es passa a la votació. S’informa que el “quorum” necessari és de 21 
presents i que l’aprovació requereix la majoria més ú dels presents. Es proposa, a menys 
que algú es manifesti en un altre sentit, de fer una aprovació global de totes les 
propostes de plans d’estudi següents: 
 

Grau de Biomedicina 
Grau de Biologia Ambiental 
Grau de Microbiologia 
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Grau de Genètica 
Grau de Biologia 
Grau de Biotecnologia 
Grau de Bioquímica 

 
 
Una vegada realitzada la votació, el resultat és de: 
Vots a favor: 24 
Vots en contra: 0 
Abstencions: 0 
 
A la vista dels resultats, queden aprovades les propostes de Plans d’estudi per 
unanimitat. 
 
 
4.- Afers de tràmit. 
 
No hi ha temes a tractar. 
 
 
5.- Afers acadèmics.  
 
No hi ha temes a tractar. 
 
 
6.- Torn obert de paraules. 
 
L’Administradora de Centre, Esther Martí, demana explicar els documents sobre els 
Plans de Seguretat i la constitució de les Comissions de Seguretat que s’han posat a 
disposició dels assistents. Demana que sigui el Deganat el responsable de constituir i 
regular les Comissions. Per part de l’Administració de Centre, es disposa de tots els 
plànols i llistats i s’està preparant el Pla d’Actuació. Pel que fa als cursos de formació 
sobre seguretat i prevenció, informa que molts d’aquests cursos són d’impartició 
obligada i demana que es facin en el propi centre. 
 
El prof. Antonio Armario demana informació sobre la durada dels cursos i comenta la 
falta de concreció d’algunes d’aquestes propostes. 
 
El prof. Carles Arús demana informació sobre la obligatorietat d’aquests cursos. 
 
L’Administradora de Centre, Esther Martí, exposa que sembla que no existeix una 
obligatorietat personal, però si a nivell institucional o d’organismes. 
 
Montse Mallorquí, Cap de la Biblioteca, fa uns comentaris sobre la suposada 
obligatorietat dels cursos. 
 
La professora Montserrat Llagostera especifica els terminis sobre la obligatorietat de la 
UAB per donar aquests cursos. 
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La professora María del Carmen Santa-Cruz diu sentir-se espantada de la quantitat de 
cursos que es proposen. 
 
El prof. Carles Arús es lamenta que en lloc de buscar solucions als problemes reals, 
sembli més que es tracti de justificar els llocs de treball de les persones que organitzen 
els cursos. 
 
El Degà acorda remetre un escrit de queixa al Rectorat. Esther Martí, igualment, diu que 
trametrà un escrit amb els punts que s’han comentat. 

 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 12:36 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 10 de juliol de dos mil vuit. 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
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